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Zápis z jednání komise mládeže  

Místo: on-line 22.04.2025  

Účastníci jednání:    
- Hana Valentová, Martin Linert, Jaroslav Glogar, Martin Merker, Jan Šplíchal, Martin Protiva. 
- Iveta Vacenovská. 
 
Průběh jednání:   
========================================================================================= 
1. Žádosti pořadatelů BTM na druhou polovinu sezony 2025-26 

Komise se seznámila s podanými žádostmi o pořádání BTM pro U13-U19. Komise odsouhlasila následující pořadatele 
pro druhou polovinu sezóny: 
17. – 18.01.2026:  U15, U17           TJ Montas Hradec Králové   U19, U13 TJ Tatran Hostinné 

14. – 15.2.2026:  U15, U17           Sokol Malín (v Kutné Hoře)  U19, U13 TJ Sokol Jaroměř – Josefov 

28.02. – 01.03.2026:  U15, U17           Sport Hluk           U19, U13 Hustopeče 

Dále došla žádost od TJ Neratovice.  
 
Komise obdržela pro kategorii U11 přihlášky od TJ Sokol Jaroměř – Josefov, Svinov, TJ Sokol Lhůta, budoucího klubu 
Table tennis academy Michala Poláka.  
Rozhodla o přidělení pro SK Ostrava Svinov, TJ Sokol Lhůta, Table tennis academy Michala Poláka. Náhradním 
pořadatelem bude TJ Sokol Jaroměř-Josefov. 
 
Již dříve po osobních jednáních o pořadatelích pro první polovinu sezóny 2025-2026 odsouhlasila následující 
pořadatele: 
TJ Neratovice dne 20.09.2025. 
Králův Dvůr dne 25.10.2025. 
Prostějov dne 29.11.2025. 
 
Úkol:  
Předsedkyně zašle zpětnou vazbu žadatelům o pořadatelství. 
========================================================================================= 
2.  Oddíl MH stolní tenis Ostrava – žádost o přehodnocení 

Komise se seznámila se žádostí o přehodnocení nezařazení oddílu do OTM. 
Komise prověřila své rozhodnutí a potvrdila své rozhodnutí. Oddíl nesplňuje podmínky pro zařazení do OTM –
nedostatečná kvalita hráčů na úrovni ČR.  
 
Úkol:  
Předsedkyně zašle zpětnou vazbu.  
========================================================================================= 
3.  Divoká karta na MČR 

Komise obdržela pozdní žádost pro hráče do U15 Tobiáše Fabiána z TTC Frýdek-Místek. Byla nepřidělena. 
Komise obdržela žádost pro hráče pro pořádající oddíl Ondřeje Michalík z KST Práce do U17. Byla přidělena. 
Komise obdržela žádost pro hráčku Linda Ratajská z KST Olomouc do U15. Byla přidělena. 
Komise obdržela žádost pro hráče Martina Ratajského z KST Olomouc do U17. Byla nepřidělena. 
Komise obdržela žádost pro hráčku Minu Hlawaschke ze Sokol Hradec Králové 2 do U13. Byla nepřidělena. 
Komise obdržela žádost pro hráčku Adélu Bártovou ze Sokola Hradce Králové 2 do U19. Byla nepřidělena. 
 
Úkol:  
Šplíchal bude informovat rozhodčí a žadatele. 
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========================================================================================= 
4.  Příprava MČR, vyhodnocení aktivní mládeže 

Šplíchal hovořil o přípravě na MČR. Dále hovořil o vypracování 2/3 podkladů pro vyhodnocení aktivní mládeže. 
 
Úkol:  
Dokončit vyhodnocení aktivní mládeže. 
========================================================================================= 
5.  Návrh změn rozpisu BTM 

Bude projednáno na on-line jednání dne 23.04.2025. 
========================================================================================= 
6.  Hodnocení HBO čtvrtletí 

Linert informoval o proběhlých akcích dle plánu. 
========================================================================================= 
7.  Smlouvy SPS, OTM – ponížení a plnění povinností trenérů pro rok 2025 

Komise odsouhlasila ponížení dotací pro SPS a OTM za neplnění povinností z minulých let. 
 
Pozdě zaslané žádosti: 
SKST Vlašim, STC Slaný, TTC Frýdek-Místek, Sokol Děhylov. 
 
Sportovní testování: 
Pozdě zaslané výsledky: 
STC Slaný, SKST Vlašim. 
 
Neposlali vůbec: 
KST Hluk. 
 
Za účast trenéra na HBO: 
STC Slaný, KST Zlín, SK Frýdlant nad Ostravicí. 
 
Komise odsouhlasila snížení o 10% u pozdního dodání žádosti, 5% u pozdního dodáni výsledků sportovního 
testování, 10% za neplnění podmínky sportovního testování, 10% za neúčast trenéra na HBO v roce 2024. 
 
Vacenovská navrhla, aby se trenéři podporovaných oddílů účastnili MEJ v Ostravě jako možnost splnění podmínky 
účasti na HBO. 
 
Úkol:  
Vacenovská bude informovat Brothánka o schválení snížení podpory při přípravě smluv. 
Vacenovská připraví podklad pro účast trenérů na MEJ Ostrava. 
========================================================================================= 
8.  Rozpočet  

Glogar informoval o schváleném rozpočtu pro rok 2025 z Konference ČAST. Pro oddíly SPS se schválená podpora ve 
výši 180.000,- Kč, pro OTM A 100.000,- Kč, OTM B 50.000,- Kč. Předpokládáme uzavření smluv do konce května 2025. 
========================================================================================= 
9.  Žebříček Morávek 

Komise obdržela dotaz na umístění hráče Morávka na žebříček před MČR U15. Vacenovská sdělila, že bude řešeno a 
odpovězeno přes KVS. 
 
Úkol:  
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Odpovědět KVS přes Vacenovskou. 
========================================================================================= 
10.  Turnaj olympijských nadějí, KT pro U13 

Turnaj olympijských nadějí se v letošním roce neuskuteční. 
KT pro U13 se předpokládá v termínu 30.05.2025 před kempem HBO. 
========================================================================================= 

 
 

Zapsal: Jaroslav Glogar 


